
Liels  paldies  Kultūras  ministrijai  par  atbalstu  un  finansējuma  piesaisti!  Tāpat  vēlos  pateikties

ikvienam,  kas  savu  roku  pielicis  cirka  atjaunošanas  darbos  –  lai  arī  varbūt  izskatās,  ka  šeit

vienkārši top ēka, taču patiesībā tiek būvēta cirka nozares nākotne.”


